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Místo jednání: Praha Datum: 25. 5. 2021  

schválil: Bloudek  

zapsala: Valentová Pořadové číslo: 45 

Distribuční list: členové VV, sekretariát, Revizní komise 

Seznam účastníků:  

VV - Bloudek, Klíma, Oliva, Resch; omluven Blažek 

sekretariát – Valentová, Plischková, Košatková, Fajbišová 

Příští jednání: 23. 6. 2021 od 12.30 hod., Praha 

Přílohy: Hospodářský řád, směrnice o evidenci a inventarizaci majetku ČHS 

 

 Popis Vlastník  Termín 

1.  Kontrola plnění úkolů z předchozích jednání 

- Čestné členství a monitoring významných událostí a osobností: odpovídá 

Bloudek, úkol byl odložen.  

- Dohoda ČHS – ČSL: odpovídá Klíma, bude předloženo na příští jednání 

VV. 

Další úkoly mají pozdější termín. 

  

2.  Projekt přípravy vzdělávání trenérů v soutěžním lezení 

VV schválil 7.5.2021 per rollam projekt vzdělávání trenérů ve sportovním 

lezení. Za projekt odpovídá B. Brodský v roli projektového manažera, 

spolupráce J. Bloudek – kontrola řízení projektu, J. Oliva – dohody se 

zapojenými dodavateli a spolupracovníky a M. Klíma – kontrola rozpočtu a 

financování. Realizace dle harmonogramu projektu, nejbližší kontrolní den 

31.5.2021, za dodání podkladů odpovídá B. Brodský, za kontrolu 

J. Bloudek.  

Brodský, Bloudek 31.5.2021 

3.  Informace o neformálních jednáních VV 

J. Bloudek stručně rekapituloval průběh a výstupy neformálních jednání 

členů VV, která jsou věnována přípravě koncepčních záměrů a cílů ČHS. 

Všechny závěry dohodnuté na neformálních jednáních musejí následně 

projít standardním rozhodováním a být uvedené v zápisu z řádného jednání 

VV. 

- - 

4.  Schválení nového oddílu a spolku ČHS 

VV schválil registraci nového oddílu HO Stěnolezci a přijetí nového spolku 

UltraAnt club z.s.. Administrativní záležitosti zařídí sekretariát.  

sekretariát neprodleně 

5.  Příprava Valné hromady ČHS 

VV řešil organizační záležitosti týkající se nacházející Valné hromady ČHS. 

- - 

6.  Mezinárodní aktivity 

23. - 25. 5. 2021 se formou tří videokonferencí uskutečnilo Plenární jednání 

IFSC, spojené s volbou nového Boardu, za ČHS se zúčastnil J. Bloudek. Na 

většinu navržených míst včetně presidenta IFSC byl navržen jeden 

kandidát, který byl i zvolen. Presidentem IFSC se stal Marco Maria Scolaris 

z Itálie, generálním sekretářem Debra Gawrytch z USA. Na pozice dvou 

vicepresidentů byli tři kandidáti, z nichž uspěli Toru Kombinata z Japonska a 

Wolfgang Wabel z Německa, volbou neprošel Niels Glatthard ze Švýcarska. 

Kompletní složení nového Boardu s funkčním obdobím do roku 2025 je 

uvedené na stránkách IFSC. 

- - 
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7.  Mezinárodní projekty 

Termín pro přípravu a podání návrhu nového projektu Erasmus+, který by 

měl navazovat na projekt Erasmus+ EUMA zaměřený na ochranu přírody  

a správu horolezecké infrastruktury, byl posunut na 16. června, za přípravu 

odpovídá J. Bloudek. Na projektu by se mělo podílet celkem 10 evropských 

zemí, ČHS byl Boardem EUMA navržen jako vedoucí partner projektu. 

Bloudek 16.6.2021 

8.  Návrh úpravy Hospodářského řádu ČHS 

VV projednal a schválil úpravu Hospodářského řádu, do kterého byly 

vloženy zásady uvolňování finančních prostředků na významné akce 

a zpřísněny podmínky hospodaření v rámci kapitol a subkapitol rozpočtu. Za 

zveřejnění novely Hospodářského řádu a informování dotčených osob 

odpovídá sekretariát.  

sekretariát neprodleně 

9.  Směrnice o evidenci a inventarizaci majetku 

VV projednal a schválil novou Směrnici o evidenci a inventarizaci majetku. 

Současně se ruší interní Pokyn VV o evidenci majetku z roku 2018. Za 

zveřejnění směrnice a informování dotčených osob odpovídá sekretariát. 

sekretariát neprodleně 

10.  Kontrola hospodaření  

Z aktuálního reportingu vyplývá, že dosavadní příjmy ČHS neodpovídají 

plánu; důvodem je nižší výběr členských příspěvků a nižší prodej pojištění 

a balíčku Trio způsobený epidemií Covid-19. Výdaje jsou ovlivněny 

úsporami v oblasti vzdělávacích akcí a naopak vyššími náklady na účast na 

mezinárodních závodech. V reakci na tento vývoj je třeba zpřísnit kontrolu 

výdajů (viz novela Hospodářského řádu) a upravit rozpočet. Návrh úpravy 

rozpočtu včetně samostatné úpravy rozpočtu KSL bude předložen 

nejpozději na příští jednání VV, odpovídá M. Klíma ve spolupráci 

s R. Plischkovou, za úpravu rozpočtu KSL odpovídá D. Fajbišová.  

Klíma, Plischková,  

Fajbišová 

příští jednání 

VV 

11.  Dotace na pořízení dlouhodobého investičního majetku 

VV jednal o přípravě podání žádosti o dotaci na pořízení investičního 

majetku z programu NSA, který bude směřovat do oblasti soutěžního lezení 

a částečně i do oblasti závodního skialpinismu, na podporu reprezentace, 

talentované mládeže a tuzemských závodů. Veškeré podklady pro podání 

žádosti o dotaci v max. výši 4 mil. Kč budou připraveny do 26.5., finální 

schválení proběhne 27.5. per rollam, termín pro podání žádosti je 1.6.2021. 

Za dokončení přípravy podkladů odpovídá D. Fajbišová aj. Žák, za finální 

schválení a hlasování M. Klíma a za přípravu a podání žádosti 

R. Plischková.  

Fajbišová 

Klíma 

Plischková 

26.5.2021 

27.5.2021 

1.6.2021 

12.  Aktualizace rozhodnutí VV týkajícího se odměňování 

VV schválil aktualizaci dokumentu upravujícího odměňování, do kterého 

bylo doplněno odměňování traťových rozhodčích a zdravotníka na 

závodech 1. ligy v soutěžním lezení. Za informování všech dotčených osob 

odpovídá D. Fajbišová.  

Fajbišová neprodleně 

13.  Informace o veřejných zakázkách 

VV vzal na vědomí informace o postavení sportovních svazů využívajících 

státní dotace ve vztahu k veřejným zakázkám a jejich souvisejících 

povinnostech.  

- - 
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14.  Návrh projektu Komise mládeže Děti do skal 

VV diskutoval o návrhu projektu Děti do skal, který připravila Komise 

mládeže, a konstatoval, že projekt je v souladu s širšími záměry ČHS. Jeho 

realizace závisí na možnostech rozpočtu v následujících letech, 

s předpokladem, že projekt bude zaintegrován do webu a informační 

struktury ČHS. V letošním roce je možno realizovat pouze jednoduchý 

pilotní projekt založený na sdílených souborech, zaměřený na děti a mládež 

z oddílů ČHS, který umožní ověřit zájem oddílů. Komisi mládeže bude 

informovat P. Resch, za případný pilotní projekt odpovídá předsedkyně 

Komise mládeže M. Horňáková.  

Resch 

Horňáková 

neprodleně 

dle možností 

15.  ČHS - autorizovaná osoba 

VV schválil ceny zkoušek u autorizované osoby pro kvalifikace Instruktor 

lezení na umělé stěně a Instruktor lezení na skalách. Instruktorům ČHS, 

kteří působí v oddílech ČHS a jsou zároveň jejich členy, bude poskytnut při 

úspěšném složení zkoušky finanční příspěvek. ČHS začne působit jako 

autorizovaná osoba v červnu 2021, odpovídá předseda Metodické komise 

J. Vogel a sekretariát.  

Vogel, sekretariát od 1.6.2021 a 

dále 

16.  Úspěchy reprezentantů na mezinárodních závodech 

VV poděkoval reprezentantům a trenérům za výborné výsledky, kterých 

dosáhli na letošních mezinárodních závodech:  

- SP Meiringen a SP v Salt Lake City: A. Ondra 1. místa v boulderingu 
- MEM Perm, 1. místo v rankingu národů: 
M. Janošová 1. místo obtížnost a 2. místo kombinace, kat. A  
B. Bernardová 1. místo obtížnost, kat. B 
M. Smetanová 3. místo obtížnost, kat. J  
A. Jurčenko 3. místo bouldering, kat. B 
L. Mokroluský 3. místo obtížnost, kat. B 
- EPM v Grazu: B. Bernardová, 1. místo bouldering, kat. B 

- - 

17.  Změna názvu soutěžní lezení na sportovní lezení  

VV schválil změnu názvu soutěžní lezení na sportovní lezení, v souladu 

s terminologií IFSC. Současně se mění název komise na Komise 

sportovního lezení. Změnu názvu je nutno promítnout do webu ČHS, 

dokumentů apod., odpovídá D. Fajbišová a M. Košatková. 

Fajbišová, 

Košatková 

co nejdříve dle 

možností 

18.  Univerzitní sport 

Připravuje se schůzka s generálním sekretářem České asociace 

univerzitního sportu s cílem projednat možnost uspořádání universitních 

závodů ve sportovním lezení, návrh připraví J. Oliva.  

Oliva dle možností 
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19.  Další informace z oblasti sportovního lezení 

Reprezentační družstva v boulderingu a lezení na rychlost jsou sestavena, 

2. nominační závod v lezení na obtížnost se uskuteční 29.5.2021 v Brně. 

 

V červnu se rozběhnou závody U14. Od 24.5. již není nutno žádat o výjimky 

MZ kvůli pořádání závodů.  

 

V rámci možností daných epidemiologickými opatřeními probíhají 

soustředění a tréninky členů reprezentace, VSCM a také SpS.  

 

Průběžně je řešena spolupráce se stavěči a rozhodčími včetně systému 

jejich vzdělávání.  

 

Nevhodný přístup M. Jecha zařazeného do Exchange programu IFSC pro 

závod v Imstu byl vyřešen pozastavením jeho stavěčské činnosti pro 

nominační závod v lezení na obtížnost, a následnou dohodou. 

- - 

20.  Příprava na OH Tokio 

Ve spolupráci s ČOV probíhá příprava účasti A. Ondry a jeho týmu na OH 

v Tokiu. Souběžně je řešena prezentace sportovního lezení na plánovaném 

Olympijském parku v Brně a další aktivity propagující tento sport, mj. 

samostatná stránka OH, profily reprezentantů apod. na webu ČHS. 

Odpovídá D. Fajbišová a M. Košatková.  

Fajbišová, 

Košatková 

průběžně 

21.  Členství zástupců ČHS v komisích IFSC 

VV dodatečně schválil nominaci čtyř zástupců do sportovních a technických 

komisí IFSC: 

Rules´ commission – Lumír Návrat 

Judges´ commission – Hana Kroupová 

Event´ commission – Jiří Žák 

Routsetters´ commission – Jan Šolc 

- - 

22.  Paraclimbing 

VV vzal na vědomí informace o rozvíjejících se aktivitách v oblasti 

paraclimbingu a rozhodl, že do této oblasti je možno v letošním roce vložit 

max. 15 tis. Kč. D. Fajbišová připraví na příští jednání VV návrh činností, 

které by mohly být v tomto roce realizovány.  

Fajbišová příští jednání 

VV 

23.  Mládež 

Probíhá příprava outdoorové soutěže Mladí horalové, finále se uskuteční 

18. 9. v lokalitě Babí lom na Moravě. 

 

M. Horňáková se účastní on-line jednání Komise mládeže UIAA, kde se 

aktuálně diskutuje mj. o možnostech propagace ledolezení a drytoolingu 

mezi mládeží.  

 

Pražským klubům byla přidělena dotace Magistrátu hl. m. Prahy v celkové 

výši 150 tis. Kč.  

- - 
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24.  Metodika 

Metodická komise postupně aktualizuje kalendáře kurzů, doškolení a 

metodických dnů, první akce se uskuteční již na konci května. 

 

Instruktorům s licencí platnou do konce roku 2020, kteří nemohli kvůli 

epidemii Covid 19 absolvovat povinná doškolení, prodloužila Metodická 

komise platnost licencí do konce roku 2021; obdobně prodloužila ochrannou 

lhůtu a dobu pro absolvování doškolení těm, kteří měli licenci platnou do 

konce roku 2017. 

- - 

25.  Alpinismus 

V květnu byl sestaven nový osmičlenný tým mladých alpinistů – Sokolíků na 

období 2021 – 2023. Za vedení týmu odpovídá S. Mitáč.  

- - 

26.  Nová povolení lezení 

ČHS vyjednal nové povolení lezení pro Tupadelské skály a pro lezecké 

oblasti v Praze.  

- - 

27.  Média 

ČHS se rozhodl podpořit film o historii lezení na Hlásku, který připravuje 

D. Janák a J. Šimánek. Finanční podpora z letošního marketingového 

rozpočtu ČHS ve výši 25 tis. Kč je podmíněna odpovídající prezentací ČHS 

jako partnera a dodržením platných pravidel pískovcového lezení. Za 

komunikaci s tvůrci filmu odpovídá J. Bloudek a M. Košatková.  

Bloudek, 

Košatková 

průběžně 

28.  Marketing - jednání s potenciálními partnery ČHS 

J. Oliva informoval o průběhu oslovování a jednání s potenciálními partnery 

ČHS. V oblasti fundrisingu je třeba dořešit proces jednání a sdílení 

informací i základní nastavení práce zúčastněného týmu. 

Oliva, Košatková průběžně 

 


